



218*

Urban Jürgensen & Sønner Copenhagen, Geh. Nr. 4005,
Ref. 1, Cal. 3019 PHF, 39 mm, circa 1986

Neuwertige, extrem seltene, automatische Herrenarmbanduhr mit Vollkalender und Mondphase – produziert in einer limitierten Serie von nur 186 Exemplaren. Der Listenpreis für das Modell in 18Kt Gold betrug 2003 58.320 CHF. Mit originaler Mahagonischatulle und Blanko Zertifikat

Geh.: 18Kt Gold, Schraubboden, 18Kt Goldstiftschließe. **Zffbl.:** Silber, guillochiert, radiale röm. Zahlen, kleine Sekunde bei "9", 30 Min.-Zähler, Fenster für Datum bei "4", Fenster für Tag und Monat, kobaltblau emailierte goldene Mondphasenscheibe mit goldenen Mond und Sternen, Breguet-Goldzeiger. **Werk:** Rotoraufzugswerk, rhodiniert, geschliffen, fein geschliffene Chronographen-Stahlteile, Schaltrad, Glucydur-Unruh, Incabloc Stoßsicherung für Unruh.

A gentleman's as new, extremely rare, automatic wristwatch with full calendar and moon phase – produced in a limited edition of only 186 pieces. In 2003 the retail price for the 18k gold model was 58,320 Swiss Francs. With original mahogany box and blank certificate

Case: 18k gold, screw back, 18k gold buckle. **Dial:** silver, engine-turned, radial Roman numerals, auxiliary seconds at "9", 30 min. counter, window for date at "4", window for day and month, cobalt blue enamelled golden moon phase disc with golden moon and stars, gold Breguet hands.

Movm.: rotorwind movement, rhodium-plated, ground, finely ground chronograph steel parts, ratchet wheel, Glucydur balance, incabloc shock protection for balance.

36369 G/C: 1 Z/D: 1 W/M: 1, 41, 51

8.500 - 11.000 EUR 10.900 - 14.100 USD 85.000 - 110.000 HKD



219*

Urban Jürgensen & Sønner Copenhagen, Werk Nr. 93880,
Ref. 1, 40 mm, circa 2004

Nahezu neuwertige, extrem seltene, automatische Platin Herrenarmbanduhr mit Vollkalender und Mondphase. 2003 betrug der Listenpreis für das Modell in Platin 88.800 CHF. Mit originaler Mahagonischatulle und Originalzertifikat

Geh.: Platin, Schraubboden, Platinstiftschließe. **Zffbl.:** Silber, guillochiert, radiale röm. Zahlen, kleine Sekunde bei "9", 30 Min.-Zähler, Fenster für Datum bei "4", Fenster für Tag und Monat, kobaltblau emailierte goldene Mondphasenscheibe mit goldenen Mond und Sternen, Breguet-Goldzeiger. **Werk:** Rotoraufzugswerk, rhodiniert, geschliffen, 39 Jewels, fein geschliffene Chronographen-Stahlteile, Schaltrad, Glucydur-Unruh, Incabloc Stoßsicherung für Unruh.

A gentleman's almost as new, extremely rare, automatic platinum wristwatch with full calendar and moon phase. In 2003 the retail price for the platinum model was 88,800 Swiss Francs. With original mahogany box and original certificate

Case: platinum, screw back, platinum buckle. **Dial:** silver, engine-turned, radial Roman numerals, auxiliary seconds at "9", 30 min. counter, window for date at "4", window for day and month, cobalt blue enamelled golden moon phase disc with golden moon and stars, gold Breguet hands.

Movm.: rotorwind movement, rhodium-plated, ground, 39 jewels, finely ground chronograph steel parts, ratchet wheel, Glucydur balance, incabloc shock protection for balance.

36371 G/C: 1 Z/D: 1 W/M: 1, 41, 51

10.000 - 15.000 EUR 12.800 - 19.200 USD 100.000 - 150.000 HKD